
Bestyrelsesmøde i Støttegruppe Nordfyn

Dato: 21-8-2023

Tilstede: Annette, Anja, Susanne, Rikke, Annita, Jeannet

Afbud: -

Referent: Jeannet

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden

a. Godkendt

2. Godkendelse af referat

3. Bestyrelsen

a. Omrokering: Tina er flyttet og har forladt bestyrelsen. Annita som 1.

suppleant rykker op som bestyrelsesmedlem. Dorthe Rasch træder ind som 2.

suppleant. Rikke rykker op som 1. suppleant.

b. Arrangere noget til Tina (Sanne). Evt. holde det kommende bestyrelsesmøde

ved Tina i Fredericia?

4. Rammer for fremtidige bestyrelsesmøder

a. Datoer for kommende møder: Interval ca. hver anden måned (2. torsdag hver

måned)

i. Mandag d. 18. september 2023

ii. Torsdag d. 9. november 2023

iii. Torsdag d. 18. januar 2024

iv. Torsdag d. 7. marts 2024

v. Generalforsamling: D. 21. marts kl.19-22



b. Tidsramme: Bestyrelsesmøder afholdes kl. 18.30-21.00

5. Facebook - nye medlemmer

a. Ansvarlig for nye medlemmer: Jeannet. Kontakt Tina. Dokumenter med navne

m.m. Kontaktes via sms. Undersøge muligheden for at kunne betale med

mobilepay. Der skal ryddes op i nye/gamle medlemmer. Administrator m.m.

Jeannet skal have adgang til mobilepay og administrere dette. Jeannet og

Sanne aftaler nærmere.

6. Høringssvar

a. Annita, Sanne og Annette sætter sig sammen og skriver et udkast torsdag

d.24. august 2023 kl.19 ved Annette. Udkast godkendes af bestyrelsen. Frist

for høringssvar d. 26. august 2023.

7. Emner til kommende møder

a. Tage billede af bestyrelsen

b. Opfølgning på høringssvar

c. Opfølgning vedr. hjemmeside

d. Opfølgning vedr. indmeldelse/facebook/mobilepay/adminitrator på facebook

e. Brainstorming af kommende arrangement for medlemmer bl.a. forældrekaffe.

f. Gennemgang af vedtægter

g. Hvad skal der ske med Støttegruppens infoside på FB?

h. Hvor afholdes det kommende bestyrelsesmøde?

8. Evt.

a. Anja vil stå for opdateringen af hjemmesiden. Kontakt Michael som står for

hjemmesiden. opdatering af bestyrelsen, gamle medlemmer med login

slettes osv. Tjek om referater ligger på siden. Er nyeste ændringer af

vedtægter opdateret på hjemmesiden?

b. Telefonnumre og mail deles mellem bestyrelsen.

c. Der skal sendes rykker ud til medlemmer der ikke har betalt.

d. Sanne taler om ungdomsklubben, og har talt med Lasse, lokalpolitiker. De vil

gerne arbejde videre med et fodboldhold for børn og unge med særlige

behov. Det har tidligere eksisteret. Vibeke, formand fra Handicaprådet, vil

også gerne være med. Sanne er tovholder fra bestyrelsen. Evt. kontakt til

Morten fra ungdomsskolen.



e. Jeannet tager referat af bestyrelsesmøderne, og sender dette til

godkendelse. Dagsorden sendes ud før alle bestyrelsesmøder (senest en uge

før) - spørg bestyrelsen om emner. Når referaterne er godkendt, lægges dette

ud på facebooksiden og hjemmesiden.


